
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

24.05.2019                                          м. Черкаси                                            № 27

    

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 8 

На засіданні присутні   - 5  

 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Кравцова Н.О.  

секретар комісії – Костюченко В.О. 

члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Нестеренко І.І.  
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Лашкул В.Г. 

 

Присутні запрошені особи  –  53 (список додається) 

 

У роботі комісії взяв участь перший заступник голови Черкаської 

обласної ради Тарасенко Валентин Петрович. 

 

Проект порядку денного: 

1. Про внесення змін до рішення обласної ради від 18.12.2018 № 28-

20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

2. Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період 

до 2027 року та планів її реалізації  
Доповідає: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

3. Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки  
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Доповідає: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

4. Про Програму ефективного використання орендованих цілісних 

майнових комплексів підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ та міст Черкаської області на 2019-2020 роки  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

5. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на 2019-2021 роки  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

6. Про прийняття майна з державної власності у комунальну 

власність  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

7. Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

транспортних засобів (альтернативний проект рішення)  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

8. Про передачу майна комунальної власності  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

9. Про списання майна комунальної власності  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

10. Про надання дозволу комунальному підприємству "Управління 

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на 

передачу в оренду майна  
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Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

11. Про надання дозволу комунальному навчальному закладу 

"Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду майна  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

12. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Жашківського комунального поліграфічного підприємства  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

13. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного 

підприємства  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

14. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

"ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ 

СНІДОМ" ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

15. Про реорганізацію ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ 

МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

16. Про ліквідацію УМАНСЬКОГО КОМУНАЛЬНОГО 

ВИДАВНИЧО-ПОЛІГРАФІЧНОГО ПІДПРИЄМСТВА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

17. Про ліквідацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

"ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 3"  
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Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

18. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

"ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 3" (альтернативний проект 

рішення)  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

19. Про надання Смілянському психоневрологічному інтернату згоди 

на внесення змін до кодів видів економічної діяльності  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

20. Про внесення змін до рішень обласної ради  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

21. Про припинення комунальному некомерційному підприємству 

"Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради" права постійного 

користування земельною ділянкою та надання її у користування Черкаському 

обласному комунальному підприємству "Фармація"  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

22. Про погодження технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки та надання земельних ділянок у постійне 

користування  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

23. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

24. Про передачу виробів медичного призначення  
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Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

25. Про внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору 

кандидатів на посади керівників підприємств, установ, закладів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 
Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату Черкаської 

обласної ради 

26. Про приватизацію об'єкта комунальної власності  
Доповідає: 

Буданцев 

Роман Петрович 

- депутат Черкаської обласної ради 

27. Про виконання рішення обласної ради рішення від 22.03.2013 № 

21-31/VI, зі змінами від 22.12.2017 № 19-5/VII, «Про Програму фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності на 

2013-2018 роки»  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

28. Про звіт постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики  
Доповідає: 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії 

29. Про надання дозволу комунальному підприємству «Регіональний 

навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних кооперативів 

Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

30. «Про затвердження Порядку надання згоди на здійснення 

невід’ємних поліпшень орендованого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» (проект 

регуляторного акта)  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 
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31. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта – рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-17/VII «Про 

затвердження Типових договорів оренди майна, що належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

32. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта «Про внесення змін до Методики розрахунку орендної 

плати за оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її 

розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI» 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

33. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта – рішення Черкаської обласної ради від 02.03.2018 № 21-

5/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право оренди 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

34. Про лист Регіональної ради підприємців в Черкаській області про 

проект звернення Черкаської обласної ради до ВРУ щодо законодавчого 

врегулювання права на прозорість та відкритість у діяльності Національної 

комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та 

комунальних послуг (НКРЕКП) в частині формування цін та тарифів на 

енергоносії  

Доповідає: 

Турченяк 

Олександр Васильович 

- голова Регіональної ради підприємців в 

Черкаській області 

35. Про подальшу діяльність комунального підприємства 

«Регіональний навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних 

кооперативів Черкаської обласної ради»  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

 

СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про підготовку 

альтернативних проектів рішення із питань № 6 і № 17 у зв’язку з чим 
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запропонував виключити з проекту порядку денного засідання постійної 

комісії зазначені питання. 

 

ВИРІШИЛИ: виключити зазначені питання з проекту порядку денного. 

 

За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ 

 

Порядок денний: 
 

1. Про внесення змін до рішення обласної  ради від 18.12.2018 

№ 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 рік»  

Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

Черкаської ОДА 

2. Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період 

до 2027 року та планів її реалізації  
Доповідає: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

3. Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки  
Доповідає: 

Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

4. Про Програму ефективного використання орендованих цілісних 

майнових комплексів підприємств спільної власності територіальних громад 

сіл, селищ та міст Черкаської області на 2019-2020 роки  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

5. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на 2019-2021 роки  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

6. Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

транспортних засобів (альтернативний проект рішення)  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 
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7. Про передачу майна комунальної власності  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

8. Про списання майна комунальної власності  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

9. Про надання дозволу комунальному підприємству "Управління 

по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" на 

передачу в оренду майна  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

10. Про надання дозволу комунальному навчальному закладу 

"Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради" на передачу в оренду майна  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

11. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Жашківського комунального поліграфічного підприємства  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

12. Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного 

підприємства  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

13. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

"ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ 

СНІДОМ" ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

14. Про реорганізацію ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ 

МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ  
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Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

15. Про ліквідацію УМАНСЬКОГО КОМУНАЛЬНОГО 

ВИДАВНИЧО-ПОЛІГРАФІЧНОГО ПІДПРИЄМСТВА ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

16. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

"ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 3" (альтернативний проект 

рішення)  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

17. Про надання Смілянському психоневрологічному інтернату згоди 

на внесення змін до кодів видів економічної діяльності 

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

18. Про внесення змін до рішень обласної ради 
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

19. Про припинення комунальному некомерційному підприємству 

"Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради" права постійного 

користування земельною ділянкою та надання її у користування Черкаському 

обласному комунальному підприємству "Фармація"  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

20. Про погодження технічної документації із землеустрою щодо 

поділу земельної ділянки та надання земельних ділянок у постійне 

користування  

Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

21. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)  
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Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

22. Про передачу виробів медичного призначення  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

23. Про внесення змін до Порядку проведення конкурсного відбору 

кандидатів на посади керівників підприємств, установ, закладів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  
Доповідає: 

Паніщев 

Богдан Євгенійович 

- керівник секретаріату Черкаської 

обласної ради 

24. Про приватизацію об'єкта комунальної власності 
Доповідає: 

Буданцев 

Роман Петрович 

- депутат Черкаської обласної ради 

25. Про виконання рішення обласної ради рішення від 22.03.2013 № 

21-31/VI, зі змінами від 22.12.2017 № 19-5/VII, «Про Програму фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності на 

2013-2018 роки»  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

26. Про звіт постійної комісії обласної ради з питань комунальної 

власності, підприємництва та регуляторної політики  
Доповідає: 

Кравцова 

Наталія Олегівна 

- голова постійної комісії 

27. Про надання дозволу комунальному підприємству «Регіональний 

навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних кооперативів 

Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна  
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

28. «Про затвердження Порядку надання згоди на здійснення 

невід’ємних поліпшень орендованого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» (проект 

регуляторного акта)  
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Доповідає: 
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

29. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта – рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-17/VII «Про 

затвердження Типових договорів оренди майна, що належить до спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

30. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта «Про внесення змін до Методики розрахунку орендної 

плати за оренду майна обласної комунальної власності та пропорції її 

розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 06.04.2012 № 14-5/VI»   

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

31. Про звіт про повторне відстеження результативності 

регуляторного акта – рішення Черкаської  обласної ради від  02.03.2018 

№ 21-5/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право 

оренди майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області»  

Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

32. Про лист Регіональної ради підприємців в Черкаській області про 

проект звернення Черкаської обласної ради до ВРУ щодо законодавчого 

врегулювання права на прозорість та відкритість у діяльності Національної 

комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та 

комунальних послуг (НКРЕКП) в частині формування цін та тарифів на 

енергоносії  

Доповідає: 

Турченяк 

Олександр Васильович 

- голова Регіональної ради підприємців в 

Черкаській області 

33. Про подальшу діяльність комунального підприємства 

«Регіональний навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних 

кооперативів Черкаської обласної ради» 
Доповідає: 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 
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1. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка проінформувала про зміни, які пропонується 

внести до обласного бюджету на 2019 рік, та ознайомила членів комісії з 

проектом рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 

рік». 

Доповідач повідомила, що проект рішення підготовлено з метою 

забезпечення ефективного використання коштів обласного бюджету шляхом 

розподілу залишку коштів на початок року, включення додаткових 

трансфертів з державного та місцевих бюджетів та перерозподілу бюджетних 

призначень у межах затвердженого загального обсягу видатків.  

Проект рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  
підтримати запропоновані зміни до обласного бюджету, проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

18.12.2018 № 28-20/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2019 

рік» та рекомендувати розглянути на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 27/1 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який проінформував членів комісії про проект рішення 

«Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період до 2027 

року та планів її реалізації». 

Доповідач повідомив, що метою прийняття проекту рішення є 

розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період до 2027 року та 

планів її реалізації. Розроблення вищезазначених стратегічних документів 

буде здійснюватись шляхом залучення зацікавлених суб’єктів регіонального 

розвитку, збору та опрацювання пропозицій від учасників робочої групи 

Черкаської обласної державної адміністрації з розроблення Стратегії та 

планів її реалізації до змісту та структури даних документів. 

Стратегія та плани її реалізації будуть спрямовані на комплексний 

соціально-економічний розвиток регіону, зокрема шляхом впровадження 

принципів смарт-спеціалізації – новітнього підходу, що передбачає 

визначення окремих стратегічних цілей та завдань щодо розвитку видів 

економічної діяльності, які мають інноваційний потенціал та сприяють 

трансформації секторів економіки в більш ефективні. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про розроблення Стратегії 

розвитку Черкаської області на період до 2027 року та планів її реалізації» 
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і рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/2 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який проінформував членів комісії про проект 

рішення «Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки». 

Доповідач повідомив, що звіт підготовлений на основі інформаційних 

даних, статистичних та фінансових показників, наданих підрозділами 

Департаменту регіонального розвитку обласної державної адміністрації, а 

також співвиконавцями з числа структурних підрозділів обласної державної 

адміністрації, територіальних підрозділів центральних органів виконавчої 

влади в області, районних державних адміністрацій, виконавчих комітетів 

міських рад, об’єднаних територіальних громад, підприємств та установ, 

громадських організацій, наукових та культурних закладів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт за 2018 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018 – 2020 роки. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт за 2018 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018 – 2020 роки» і рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради 

 

Висновок № 27/3 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про проект рішення 

обласної ради «Про Програму ефективного використання орендованих 

цілісних майнових комплексів підприємств спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської області на 2019-2020 

роки». 

Доповідач повідомив, що метою прийняття проекту рішення є 

виконання Черкаською обласною радою повноважень щодо управління 

суб’єктами/об’єктами спільної власності територіальних громад сіл, селищ та 

міст Черкаської області в частині процедури повернення з оренди цілісних 

майнових комплексів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 



14 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проект рішення обласної ради «Про Програму ефективного 

використання орендованих цілісних майнових комплексів підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської 

області на 2019-2020 роки» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/4 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-

2021 роки» та зі змінами, які планується внести до Програми фінансової 

підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області на 2019-2021 роки. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Підтримати запропоновані зміни та проект рішення обласної ради 

«Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-

2021 роки». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 27/5 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про проект рішення 

обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної власності у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

транспортних засобів». 

Доповідач повідомив, що до обласної ради звернулося управління 

охорони здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації щодо 

прийняття транспортних засобів з балансу державної установи «Черкаський 

обласний лабораторний центр Міністерства охорони здоров’я України» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

на баланс комунальної установи «Обласний центр екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф Черкаської обласної ради». 

Зазначені транспортні засоби, в кількості 21 одиниця, не 

використовуються лабораторним центром протягом п’яти років у зв’язку з 
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дороговартісними витратами на утримання, страхування, ремонтні роботи, 

технічне обслуговування та експлуатацію, і кошти на його утримання 

відсутні. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про надання згоди на 

передачу з державної власності у спільну власність територіальних громад 

сіл, селищ, міст Черкаської області транспортних засобів» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/6 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

передачу майна комунальної власності». 

Доповідач повідомив, що проектом рішення передбачається передати з 

балансу комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради» на баланс Черкаського обласного 

комунального підприємства «Фармація», комплект системи охолодження; з 

балансу комунального некомерційного підприємства «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради» на баланс комунального некомерційного 

підприємства «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської 

обласної ради» матеріальні цінності; з балансу комунального закладу 

«Черкаський геріатричний пансіонат Черкаської обласної ради» на баланс 

Гельмязівського психоневрологічного інтернату крупорушку; з балансу 

комунального закладу «Черкаський обласний інформаційно-аналітичний 

центр медичної статистики» Черкаської обласної ради на баланс 

комунальних установ та закладів бланки обліково-звітної документації 

медичного призначення закладів охорони здоров’я Черкаської області. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати клопотання управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної адміністрації, Департаменту соціального 

захисту населення Черкаської обласної державної адміністрації, Черкаського 

обласного комунального підприємства «Фармація», комунальних 

некомерційних підприємств «Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної 

ради», «Черкаський обласний кардіологічний центр Черкаської обласної 

ради», «Черкаська обласна стоматологічна поліклініка Черкаської обласної 

ради», «Черкаський обласний центр планування сім’ї та репродукції людини 

Черкаської обласної ради», «Черкаська обласна дитяча лікарня Черкаської 

обласної ради», «Черкаська обласна психіатрична лікарня Черкаської 
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обласної ради», «Черкаський обласний наркологічний диспансер Черкаської 

обласної ради», Черкаського обласного дитячого багатопрофільного 

санаторію «Сосновий Бір», «Обласного дитячого протитуберкульозного 

санаторію «Руська поляна» Черкаської обласної ради, Гельмязівського 

психоневрологічного інтернату, комунальних закладів «Черкаський 

геріатричний пансіонат Черкаської обласної ради», «Черкаський обласний 

інформаційно-аналітичний центр медичної статистики» Черкаської обласної 

ради, «Черкаський обласний центр профілактики та боротьби зі СНІДом» 

Черкаської обласної ради щодо надання дозволу на передачу майна 

комунальної власності, а також проект рішення обласної ради «Про передачу 

майна комунальної власності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 27/7 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про проект рішення 

«Про списання майна комунальної власності» та про зміни, які планується 

внести до нього. 

Доповідач повідомив, що до Черкаської обласної ради звернулись 

комунальні заклади, на балансі яких є майно, що перебуває в незадовільному 

технічному стані, ремонт якого з технічної та економічної точки зору є 

недоцільним. У зв’язку з цим управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено відповідний проект рішення. 

Текст проекту рішення зі змінами додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати клопотання комунальних закладів "Черкаський 

навчально-реабілітаційний центр Черкаської обласної ради", "Смілянська 

спеціальна загальноосвітня школа-інтернат I-II ступенів Черкаської обласної 

ради", "Черкаський академічний театр ляльок Черкаської обласної ради", 

комунальних некомерційних підприємств "Черкаський обласний 

протитуберкульозний диспансер Черкаської обласної ради", "Черкаський 

обласний центр планування сім’ї та репродукції людини Черкаської обласної 

ради", "Черкаський обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної 

ради", "Черкаська обласна стоматологічна поліклініка Черкаської обласної 

ради", "Черкаська обласна лікарня Черкаської обласної ради", комунальної 

установи "Обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини 

катастроф Черкаської обласної ради", комунального підприємства 

"Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності, Будищенського психоневрологічного інтернату, Гельмязівського 

психоневрологічного інтернату щодо надання дозволу на списання майна 
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комунальної власності, а також проект рішення обласної ради «Про списання 

майна комунальної власності» зі змінами. 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 27/8 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

надання дозволу комунальному підприємству «Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності» на передачу в оренду 

майна». 

Доповідач повідомив, що проектом рішення передбачається надання 

дозволу комунальному підприємству «Управління по експлуатації Будинку 

рад і об’єктів обласної комунальної власності» на передачу в оренду, з 

орендною платою 1 грн у рік, приміщень: 

1)  Департаменту фінансів Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

2) Управлінню освіти і науки Черкаської обласної державної 

адміністрації; 

3) Департаменту регіонального розвитку Черкаської обласної 

державної адміністрації. 

Петров В.О. повідомив також, що, враховуючи звернення Черкаського 

обласного молодіжного ресурсного центру та Головного управління 

Пенсійного фонду України в Черкаській області щодо надання дозволу на 

передачу в оренду приміщень управлінням майном виконавчого апарату 

обласної ради підготовлено доповнення до проекту рішення. 

Текст проекту рішення з доповненням додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу комунальному підприємству 

«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності» на передачу в оренду приміщень, з орендною платою 1 грн у рік: 

Департаменту фінансів Черкаської обласної державної адміністрації, 

управлінню освіти і науки Черкаської обласної державної адміністрації, 

Департаменту регіонального розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації, а також проект рішення обласної ради «Про надання дозволу 

комунальному підприємству «Управління по експлуатації Будинку рад і 

об’єктів обласної комунальної власності» на передачу в оренду майна» з 

доповненням. 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
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Висновок № 27/9 додається до протоколу. 

 

„За“ –5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

надання дозволу комунальному навчальному закладу «Черкаський обласний 

інститут післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської 

обласної ради» на передачу в оренду майна». 

Доповідач повідомив, що проект рішення передбачає надання дозволу 

комунальному навчальному закладу «Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради» 

на передачу в оренду комунальному закладу «Черкаський обласний центр 

роботи з обдарованими дітьми Черкаської обласної ради» комплексу 

санаторію-профілакторію «Мрія» для організації оздоровлення дітей 

працівників освіти у літній період, з орендною платою 1 грн у рік.  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  
1. Підтримати надання дозволу комунальному навчальному закладу 

«Черкаський обласний інститут післядипломної освіти педагогічних 

працівників Черкаської обласної ради» на передачу в оренду комунальному 

закладу «Черкаський обласний центр роботи з обдарованими дітьми 

Черкаської обласної ради» комплексу санаторію-профілакторію «Мрія» для 

організації оздоровлення дітей працівників освіти у літній період, з орендною 

платою 1 грн у рік, а також проект рішення обласної ради «Про надання 

дозволу комунальному навчальному закладу «Черкаський обласний інститут 

післядипломної освіти педагогічних працівників Черкаської обласної ради» 

на передачу в оренду майна». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 27/10 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про проект рішення 

«Про повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства». 

Доповідач повідомив, що проектом рішення передбачається 

повернення з оренди цілісного майнового комплексу колишнього 

Жашківського комунального поліграфічного підприємства, що перебував в 

оренді товариства з обмеженою відповідальністю «Жашківська поліграфія», 

та передача на баланс комунального підприємства «Черкаське обласне 

об’єднане бюро технічної інвентаризації» його необоротних активів.  



19 

Текст проекту рішення додається до протоколу.  
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього Жашківського комунального 

поліграфічного підприємства» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 27/11 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О, який повідомив, що проектом рішення «Про повернення з 

оренди цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-

Шевченківського комунального поліграфічного підприємства» 

передбачається повернення з оренди цілісного майнового комплексу 

колишнього Корсунь-Шевченківського комунального поліграфічного 

підприємства, що перебував в оренді Товариства з обмеженою 

відповідальністю «Поліграфічний Корсунь», та передача на баланс 

комунальному вищому навчальному закладу «Корсунь-Шевченківський 

педагогічний коледж ім. Т.Г. Шевченка Черкаської обласної ради» його 

необоротних активів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про повернення з оренди 

цілісного майнового комплексу колишнього Корсунь-Шевченківського 

комунального поліграфічного підприємства» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/12 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Доповідач зазначив, що проектом рішення передбачається 

реорганізація КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ шляхом його перетворення у КОМУНАЛЬНЕ 

НЕКОМЕРЦІЙНЕ ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ГРОМАДСЬКОГО ЗДОРОВ’Я ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 
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Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 27/13 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення 

«Про реорганізацію ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ 

БІБЛІОТЕКИ» передбачається реорганізація ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ шляхом її приєднання до 

ЧЕРКАСЬКОЇ МЕДИЧНОЇ АКАДЕМІЇ.  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала внести до проекту рішення доповнення щодо 

збереження бібліотечного фонду закладу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести до проекту рішення доповнення: 

пункт 1 проекту рішення доповнити словами: «зі збереженням 

бібліотечного фонду». 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ» з 

доповненням та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 27/14 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

15. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

ліквідацію УМАНСЬКОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИДАВНИЧО-

ПОЛІГРАФІЧНОГО ПІДПРИЄМСТВА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Доповідач зазначив, що низький розмір прибутку комунального 

підприємства протягом останніх років унеможливив оновлення матеріально-

технічної бази, що привело до втрати конкурентоспроможності на ринку. 

Сума одержаних збитків підприємством у 2018 році склала 36,0 тис. грн. На 
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підприємстві утворилась прострочена кредиторська заборгованість із виплати 

заробітної плати, сплати податків, зборів та інших обов'язкових платежів. 

З метою недопущення значного збільшення простроченої 

кредиторської заборгованості та визнання боржника банкрутом управлінням 

майном виконавчого апарату Черкаської обласної ради підготовлено 

зазначений проект рішення. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про ліквідацію 

УМАНСЬКОГО КОМУНАЛЬНОГО ВИДАВНИЧО-ПОЛІГРАФІЧНОГО 

ПІДПРИЄМСТВА ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ» та рекомендувати 

розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/15 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

16. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення 

«Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ЦЕНТРАЛЬНА 

РАЙОННА АПТЕКА № 3» передбачається реорганізація комунального 

підприємства шляхом його приєднання до ЧЕРКАСЬКОГО ОБЛАСНОГО 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ФАРМАЦІЯ». 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА "ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА 

АПТЕКА № 3» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 27/16 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

17. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який проінформував про проект рішення «Про надання 

Смілянському психоневрологічному інтернату згоди на внесення змін до 

кодів видів економічної діяльності. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати клопотання Смілянського психоневрологічного 

інтернату щодо надання згоди на внесення змін до Єдиного державного 
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реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань у частині доповнення кодів видів економічної діяльності новими 

КВЕД, а також проект рішення обласної ради «Про надання Смілянському 

психоневрологічному інтернату згоди на внесення змін до кодів видів 

економічної діяльності». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 27/17 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

18. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив, що проектом рішення «Про внесення 

змін до рішень обласної ради» передбачається внесення змін до рішень 

обласної ради від 18.12.2018 № 28-8/VІІ «Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельних ділянок в натурі (на місцевості)» та від 20.04.2018 № 22-15/VІІ 

«Про надання дозволів на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості)».  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішень обласної ради» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/18 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

19. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який проінформував про проект рішення «Про 

припинення комунальному некомерційному підприємству «Черкаська 

обласна лікарня Черкаської обласної ради» права постійного користування 

земельною ділянкою та надання її у користування Черкаському обласному 

комунальному підприємству «Фармація».  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про припинення 

комунальному некомерційному підприємству «Черкаська обласна лікарня 

Черкаської обласної ради» права постійного користування земельною 

ділянкою та надання її у користування Черкаському обласному 
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комунальному підприємству «Фармація» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/19 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

20. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

погодження технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 

ділянки та надання земельних ділянок у постійне користування» 

підготовлено враховуючи звернення Черкаського обласного дитячого 

багатопрофільного санаторію «Сосновий бір», комунальних некомерційних 

підприємств «Черкаський обласний навчально-тренінговий центр 

підвищення кваліфікації лікарів Черкаської обласної ради», та «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер Черкаської обласної ради».  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про погодження технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельної ділянки та надання 

земельних ділянок у постійне користування» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/20 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

21. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» підготовлено з 

урахуванням звернення комунального закладу «Корсунь-Шевченківський 

багатопрофільний навчально-реабілітаційний центр «Надія» Черкаської 

обласної ради». 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про затвердження 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» та рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 27/21 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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22. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення 

«Про передачу виробів медичного призначення» передбачається передати з 

балансу комунального закладу «Черкаський обласний центр профілактики та 

боротьби зі СНІДом» Черкаської обласної ради на баланс комунального 

некомерційного підприємства «Уманський центр служби крові» Уманської 

міської ради тест-системи імуноферментні для виявлення антитіл до вірусу 

імунодефіциту людини першого та другого типів у кількості 15 840 

досліджень та тест-системи імуноферментні для виявлення поверхневого 

антигену вірусу гепатиту В (HBsAg) у кількості 4 224 дослідження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу на передачу тест-систем 

імуноферментних для виявлення антитіл до вірусу імунодефіциту людини 

першого та другого типів; тест-систем імуноферментних для виявлення 

поверхневого антигену вірусу гепатиту В (HBsAg), а також проект рішення 

обласної ради «Про передачу виробів медичного призначення». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 27/22 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

23. СЛУХАЛИ:  

Паніщева Б.Є., який проінформував про проект рішення «Про внесення 

змін до Порядку проведення конкурсного відбору кандидатів на посади 

керівників підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про внесення змін до 

Порядку проведення конкурсного відбору кандидатів на посади керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/23 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

24. Доповідач не з’явився на засідання.  

Текст проекту рішення додається до протоколу. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Петров В.О. повідомив, що орендар неодноразово звертався до 

обласної ради стосовно надання дозволу на здійснення невід’ємних 

поліпшень орендованого майна або включення його до переліку об’єктів, які 

підлягають приватизації. Земельна ділянка, на якій розташований 

орендований об’єкт, є власністю Черкаської міської ради. 

Тарасенко В.П. поцікавився, як виконує зобов’язання 

балансоутримувач, комунальне підприємство «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради, свої зобов’язання перед орендарем. 

В обговоренні взяли участь всі присутні члени комісії і наголосили на 

доцільності прийняття рішення щодо комплексу будівель та споруд, 

розташованих за адресою: вул. Менделєєва, 4, м. Черкаси, у зв’язку з 

незадовільним станом зазначеного об’єкта та значними фінансовими 

витратами на його утримання.  

 

ВИРІШИЛИ:  

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 27/24 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

25. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який проінформував про виконання Програми фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності на 

2013-2017 роки. 

Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт про виконання Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств обласної комунальної власності на 2013-2017 роки». 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної  ради  від 22.03.2013 

№ 21-31/VI, зі змінами від 22.12.2017 № 19-5/VII, «Про Програму фінансової 

підтримки комунальних підприємств обласної комунальної власності на 2013-

2017 роки» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

 

Висновок № 27/25 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

26. СЛУХАЛИ:  

Кравцову Н.О., яка повідомила, що відповідно до плану роботи 

Черкаської обласної ради до порядку денного 30 сесії включене питання 



26 

«Про звіт постійної комісії обласної ради з питань комунальної власності, 

підприємництва та регуляторної політики».  

Доповідач ознайомила присутніх із підготовленим звітом. 

Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Схвалити текст звіту постійної комісії обласної ради з питань 

комунальної власності, підприємництва та регуляторної політики 

(додається). 

2. Доручити голові постійної комісії виступити зі звітом на 

пленарному засіданні обласної ради. 
 

Висновок № 27/26 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

27. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення 

«Про надання дозволу комунальному підприємству «Регіональний 

навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних кооперативів 

Черкаської обласної ради» на передачу в оренду майна» передбачається 

надання дозволу комунальному підприємству на передачу в оренду 

складських приміщень, навісу та шедів для утримання кролів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про надання дозволу 

комунальному підприємству «Регіональний навчально-практичний центр 

розвитку багатофункціональних кооперативів Черкаської обласної ради» на 

передачу в оренду майна» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 27/27 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

28. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

затвердження Порядку надання згоди на здійснення невід’ємних поліпшень 

орендованого майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області», який є регуляторним актом. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати проект рішення «Про затвердження Порядку надання 

згоди на здійснення невід’ємних поліпшень орендованого майна спільної 
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власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області». 

1. Доручити управлінню майном виконавчого апарату обласної 

ради опублікувати його в газеті «Черкаський край» та оприлюднити на 

офіційному веб-сайті обласної ради з метою одержання зауважень і 

пропозицій. 

 

Висновок № 27/28 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

29. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії зі звітом про повторне 

відстеження результативності регуляторного акта – рішення обласної ради 

від 16.12.2016 № 10-17/VII «Про затвердження Типових договорів оренди 

майна, що належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області». 

Текст звіту додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про звіт про повторне відстеження 

результативності регуляторного акта – рішення обласної ради від 16.12.2016 

№ 10-17/VII «Про затвердження Типових договорів оренди майна, що 

належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області». 
 

Висновок № 27/29 додається до протоколу. 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

30. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії зі звітом про повторне 

відстеження результативності регуляторного акта «Про внесення змін до 

Методики розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної 

власності та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 

06.04.2012 № 14-5/VI». 

Текст звіту додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про звіт про повторне відстеження 

результативності регуляторного акта «Про внесення змін до Методики 

розрахунку орендної плати за оренду майна обласної комунальної власності 

та пропорції її розподілу, затвердженої рішенням обласної ради від 

06.04.2012 № 14-5/VI». 
 

Висновок № 27/30 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
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31. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії зі звітом про повторне 

відстеження результативності регуляторного акта – рішення Черкаської 

обласної ради від 02.03.2018 № 21-5/VIІ «Про затвердження Порядку 

проведення конкурсу на право оренди майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської області». 

Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про звіт про повторне відстеження 

результативності регуляторного акта – рішення Черкаської обласної ради від 

02.03.2018 № 21-5/VIІ «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на 

право оренди майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та 

міст Черкаської області». 

 
Висновок № 27/31 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Турченяка О.В., який проінформував про лист Регіональної ради 

підприємців в Черкаській області щодо звернення Черкаської обласної ради 

до Верховної Ради України стосовно законодавчого врегулювання права на 

прозорість та відкритість у діяльності Національної комісії, що здійснює 

державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг 

(НКРЕКП) в частині формування цін та тарифів на енергоносії. 

Текст листа додається до протоколу. 

В обговоренні взяли участь Кравцова Н.О., Тарасенко В.П. 

 

ВИРІШИЛИ:  
підготувати проект рішення обласної ради «Про звернення депутатів 

Черкаської обласної ради до Президента України, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України» та внести на розгляд чергової сесії обласної 

ради. 

 

Висновок № 27/32 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

33. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії зі службовою запискою 

щодо подальшої діяльності комунального підприємства «Регіональний 

навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних кооперативів 

Черкаської обласної ради». 
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Доповідач повідомив, що за 2018 рік підприємство отримало з 

обласного бюджету 2106525,76 грн. 

Відповідно до Програми фінансової підтримки підприємств спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на 2019-

2021 роки в 2019 році передбачено фінансування з обласного бюджету на 

охорону майна Підприємства в сумі 200,0 тис. грн. 

Текст службової записки додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про діяльність комунального підприємства 

«Регіональний навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних 

кооперативів Черкаської обласної ради» взяти до відома. 

2. Рекомендувати Департаменту агропромислового розвитку 

Черкаської обласної державної адміністрації та комунальному підприємству 

«Регіональний навчально-практичний центр розвитку багатофункціональних 

кооперативів Черкаської обласної ради» вдосконалити планування діяльності 

підприємства та розробити заходи з метою забезпечення його ефективного 

функціонування. 

 

Висновок № 27/33 додається до протоколу. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                      Н. Кравцова 

 

 

Секретар постійної комісії                                                  В. Костюченко 


